
Styrelsemöte Siggaruds bygdegård 17/4-23

Närvarande
Mona Gustavsson
Ulrika Lindström
Malin Nordin
Kerttu Pyrstöjärvi
Arre Into

1. Mötet öppnas
2. Till sekreterare valdes Ulrika Lindström
3. Till justerare valdes Arre Into
4. Dagordningen godkändes
5. På kontot har vi 99.281:- Kontanter finns i snosse o
julkassa. Vi har fått 20.000 från Greviljefonden till
lampor/arbete tak/kök. Kenny har uppgett att bygdegården
är skyldiga 18.755:- som nu är betalt o klart.

6. Brandtrappa sökes. Ett kostnadsförslag kollar Arre upp på
brandtrappa i trä/snickare, och altan i trä eller gjuta platta?!

7. Loppis den 13/5. Sökes saker att få till loppisen. Vi gör som
förra året att vi ger mycket av det vi får kvar efter dagen till
auktionen på Lyrestadagen. Kulturgruppen, Jörgen sjuk idag.

8. Den sista Dec upphör Visma bokföringsprogram. Valborg
planeras för fullt, blir musikquiz,skytte,mat. Ljuddämpande i
tak behövs i stora salen, Kalle kollar med Parafon. Ulrika
kollar också med någon snabb lösning om det går att sätta
upp lakan/fiberduk i tak.19/4 miljöinfo Fredsberg Mona o Anna
åker.2/5 web beredskapsplan den är Jörgen med på.15/5
möte med ”föreningarna runt” uppe i Guntorp, Ulrika åker.
Bygdegården vill ha en beredskapsplan för kris,krig,
skogsbrand m.m 1 krishanterare 1 sjuksköterska 1
samordnare och hjälpare. Och ha en telefonkedja i ordning.
Ingen kassör funnen än, Barbro Into hjälper till en liten stund
till med att betala räkningar men en kassör behövs!



9. Nästa möte blir den 7/8 kl. 19.00
10. Mötet avslutas

Kalle Fransson Arre Into

Ulrika Lindström


